



Protokoll fört vid styrelsemöte i Ronneby Brukshundklubb 2025-10-06

Plats: Klubbhuset

Tid: 18.00

Närvarande:

Fredrik Berg	ordförande
Ann-Britt Magnusson	sekreterare/webmaster
Ingrid Palm	ledamot
Annie Larsson	suppleant
Thomas Svensson	suppleant
Roland Sjösten	suppleant

Frånvarande:

Amanda Kullberg	v ordf
Josefine Ronnerhall	kassör

1. Mötets öppnande.

Ordförande Fredrik Berg hälsade alla välkomna.
Thomas och Roland går upp som ordinarie.

2. Föregående mötesprotokoll.

Genomläst och godkänt av samtliga.
Signerat av ordföranden och sekreteraren.

3. Ekonomisk rapport

Kassören hade sänt sin rapport till ordföranden, som redogjorde för det ekonomiska läget, vilket är gott.
Stripe-betalningar kommer in då och då.

4. Kommittérapporter

HuKom

Höstens kurser är nu stängda.
Intresseanmälan kurser öppnar igen 15/1–2026.

Instruktörsutbildningen 2024/2025 teoridel och praktiska del är nu snart avslutad. Medhjälparna medverkar i höstens kurser.

Vi höll den 13/9 vår träningspromenad med positiv respons.
Återkommer till våren efter kursernas slut enl. utvärdering.

Höstens ledarträff är tisdagen den 18/11 kl. 18.00.

Inbjudan kommer.

Utöver kursledare kommer samtliga kommittéer att få inbjudan.

I samband med denna träff kommer 3 punkter att tas upp enl. förslag på
Kommittémöte 23/8–25

Utbildning, kurser, lokaler.

Återkopplas till styrelsen senast 30/11–25.

HUKom arbetar med fortsatt utbildning inom Ronneby Brukshundklubbs kursverksamhet.

Informationsblad mm finnes på entrévägg i hallen.

Tävlingskommittén

Vi planerar inför vår lydnadstävling den 11 oktober.

Antalet anmälningar:

Förmiddag:

Startklass: 18st

Klass 2: 4st

Eftermiddag:

Startklass: 18st

Klass 2: 4st

Vi kommer att medverka vid eventet på Äggaboden den 12 oktober.

Mentalkommittén

Kommer att ha MH den 5/10 med 7 deltagare.

Här tackar vi dig Ann-Britt, som hjälpte oss med reklam för detta.

Specialsökskommittén

Grundkurs i specialsök till hösten: kursen är igång och fungerar bra.

Fortsättningskurs i specialsök: tillgänglig för intresseanmälan på klubbens hemsida.

Träningsgrupper i specialsök: torsdagsträningen genomförs kontinuerligt framförallt utomhus under september och oktober, därefter planeras successiv övergång till inomhusträning på Ogma. Måndagsträningen genomförs jämna veckor under hösten, måndagar kl. 10.00.

Träningsprov i specialsök: genomfördes på klubben 14 september och fungerade utmärkt. Vi kommer därför att planera fler träningsprov i specialsök kontinuerligt framöver.

Fortbildning instruktörer specialsök: Styrelsen har beviljat fortbildning för specialsök-instruktörerna/ledarna på klubben. Den kommer att genomföras på klubben den 8–9 november med hjälp av Jens Eriksson Aktiv Nos.

Första dagens fortbildning inleds med föreläsning lördag förmiddag. Till denna föreläsning har vi, med hjälp av Studieförbundet, bjudit in intresserade hundägare, men maxat antalet till 45. Avgiften (200 kr) betalas först till Studieförbundet, därefter kan vi begära en överföring till klubbens kassa.

Efter lördagens föreläsning är fortbildningen enbart riktad till våra 6 specialsökinstruktörer/ledare med hund och pågår lördag eftermiddag och hela söndagen.

Stugakommittén inne

Ingen rapport

Stugakommittén ute

Stuga ute har haft ett stort jobb med att återställa vatten och avlopp efter ett "haveri" med läckande toastol. Brunnen blev helt torrlagd och detta skapade bekymmer inför rallytävlingen i lördags. Fredrik ställde upp med transport av toa vi lånade av Ronneby Kommun. Under lördagsförmiddagen kom systemet igång på gamla delen och under måndagen i övriga delen av stugan.

Agilityplanen är nu restaurerad med 150 ton jord och nysådd av gräsmatta. Garnborns jobb 50 000Kr. Beräknat var 42 000 men det behövdes 60 ton mer jord än vad vi trodde...

Gräsfrö för 2 000 kvm kostade 6 000 kr.

6 Agilitytjejer + Fredrik o Roland fixade ner gräsfröna i jorden.

Gamla "valpstegen" har nu kasserats och ligger på återvinningen i Kallinge.

Ett hyfsat stor träd hade ramlat över elstaketet vid agilityplanen. Det är uppsågat och bortforslat.

Niklas Forsberg kör en omgång till med att röja under elstaketet så att staketet syns och fungerar bra. Tar även bort det nedblåsta trädet.

Agilitykommittén

Kommittén har hjälpt till att återställa agilityplanen och att så gräs.

De kommer att ställa undan samtliga redskap i slutet av november.

Rallylydnadskommittén

Vår tävling avancerad/mästarklass, dubbla klasser 27/9 gick bra. Det var ca 11 starter i varje avancerad klass och ca 30 starter i varje mästarklass. Det var även DM i mästarklass A.

Allt flöt på bra och vi har ett väldigt fint gäng funktionärer som jobbar så bra tillsammans. Många tävlanden tyckte att det var bra och trevligt att tävla i Ronneby. Det fanns ett stort prisbord där alla som hade kvalificerat resultat fick ta ett pris. Vi hade toa och vattenproblem men det löstes mycket bra.

Alla våra kurser är igång, nybörjarkurs, fortsättningskurs och avancerad/mästarekurs.

Vi har en person som går rallylydnadtävlingssekreterareutbildningen som pågår i höst via distriktet.

Christina Nilsson har lämnat kommittén och även sin plats i rallylydnadsdistriktet.

Vi är fortsatt representerade av Kristina Gustafsson.

Sekreteraren/webmaster önskar få uppdatering om vilka som ingår i kommittén.

Det pågår möten angående regelrevideringen i distriktet.

Temakommittén

Ingen rapport.

Styrelsen beslutar att bjuda in Temakommittén till nästa styrelsemöte för att diskutera deras verksamhet och om de behöver hjälp på något sätt.

Distriktskommittén

Ärenden att ta upp på distriktsfullmäktige:

Sekreteraren har sänt förtydligad fråga om vad som gäller av statuter för SM-potten. Denna fråga tas även upp på distriktets nästa fullmäktige.

Nästa fullmäktige: 15/10 i Ronneby

Sekreteraren

Ny skrivelse om motion för att ändra statuter

Skapat en inbjudan från Mental till andra klubbar om MH den 5/10

 samt skickat ut den till alla klubbar i distriktet samt ett antal i Småland.

Skapat en inbjudan från Specialsök om föreläsning på hemsidan

Sociala medier

Hemsidan

Stängt kursansökningar grund

Lagt ut inbjudan från Specialsök om föreläsning på hemsidan

Lagt ut inbjudan om Mentalbeskrivning 5/10

Uppdaterat Kalendern

Lagt in en sida för Rallyns tävlingsansvariga

Uppdaterat bokning av stora salen

Facebook

Lagt ut inbjudan om Mentalbeskrivning 5/10 och skickat inbjudan även till andra klubbar i distriktet samt i Småland

Lagt ut inbjudan från Specialsök om föreläsning.

5. Frågan om lärarutbildning

Kommer att lämnas till distriktets utbildningskommitté.

6. Rolands arbetsuppgifter

Instruktör/kursverksamhet - Roland vill avsluta sin kursverksamhet, men kan hjälpa till vid behov.

Dataskyddsansvarig för GDPR – sekreteraren tar hand om det

IT- arbetet i klubben - finns många i klubben, som kan hjälpa till med detta.

Ny laptop inköpt inför byte till windows 11. Övriga datorer kan köras ett tag till.

Brandskyddsansvarig - Roland. Återsamlingspunkt på parkeringen.

Bidragsansökningar till Kommunen - kassören och ordföranden med stöd av Roland

Medlemsansvarig - sekreteraren

Kursinbetalningar - de som handhar medlemsregister och inbetalningar till kurserna kommer att få en "tittfunktion" på SHB-kontot.

Brukstävlingar i klubben - är TK behjälplig vid eventuellt behov.

7. Äggaboden

Flera anmälningar om deltagande (TK, Specialsök, Rally, Tjänstehund).

Rally ska ha möte den 7/10 för att ordna sina arrangemang.

Alla samlas kl 11.00, uppvisningen startar 13.00.

8. Facebooksida

Annie och Ann-Britt får i uppdrag att ta bort den gamla FB-sidan och skapa en ny. Vi har ingen inloggning till den gamla, försöker få tag på tidigare ansvarig, som har skött sidan.

9. Möte om arbetsordningen

Beslutas att ha ett möte i januari, därefter informeras övriga medlemmar om resultatet på årsmötet.

10. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte måndagen den 3 november kl 18.00.

11. Nästa styrelse-/budgetmöte

Styrelsemöte tisdagen den 9 december kl 18.00

Medlemsmöte (Budgetmöte) tisdagen den 9 december kl 19.00

Kassören skickar ut budgetblanketter till kommittéerna så snart som möjligt.

12. Möten 2026

Styrelsemöte den 12 jan

Styrelsemöte den 2 febr

Årsmöte den 14 febr

13. Övriga frågor

Thomas redogör för sitt arbete med **verksamhetsplan och mål** för klubben.

Han kommer att presentera förslag på hur vi ska kunna inhämta mer data från de som gått kurs och tävlat på klubben.

14. Ny vägskylt till klubben?

Den nuvarande är liten och behöver vara större för att synas.

Ordföranden undersöker hur man kan göra.

15. Mötets avslutande

Ordförande tackade för ett bra och givande möte.

Ronneby dag som ovan

Fredrik Berg
Ordförande

Ann-Britt Magnusson
Sekreterare